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06.11  Møte i Pensjonistforbundet 
Flere pensjonistlag inviterte til møte om 

eldreomsorg på Arken, med hovedfokus på 

sykeheimer og 

omsorgsboliger,.  

Hovedinnlegg fra AP 

og SP. Andre 

gruppeledere var også 

invitert.  Brita holdt et innlegg fra Venstre. I 

hennes innlegg understreket hun at det er stort 

behov for flere plasser med heldøgns pleie og 

nevnte spesielt boliger for demente. 

 

07.11 Kongens fortjenestemedalje 
 

Ordføreren overrekte 

kongens fortjenestemedalje 

på en tilstelning i Volden.   

 

Brita var der og overrekte 

en bok fra Verdal Venstre. 

 

Gratulerer så mye, Johannes! Vel fortjent! 

 

08.11 Verdalingen 
Referat fra møte på Arken hvor også Brita ble 

referert. 

 

20.11 Plan og Samfunn 
Johannes møtte 

 

Tromsdalen 

Venstre var eneste parti som ønsket mer 

utredningen om økonomi og 

ny transportløsning, før saken 

skulle sendes på høring.  

Også et forslag fra Venstre 

om at et alternativ med 

underjordisk drift skulle bli med på høring, fikk 

ingen støtte fra øvrige partier. 

 

21.11 Trønderavisa 
I referatet om Tromsdalen fikk Johannes stor 

plass som eneste representant som var kritisk til 

at saken ble sendt på høring uten mer utredning. 

 

 

24.11 Verdalingens nettutgave 
Oppslag i nettutgaven på bakgrunn av 

spørsmål til ordføreren fra  Venstre om 

Bolysttiltak. Den 25.11 hadde ordføreren et 

tilsvar på Vegar Mahle Aas sitt oppslag dagen 

før. 

 

 

26.11 Kommunestyremøte 
Grethe og Brita møtte. 

 

Etablering av øyeblikkelig hjelp 

døgntilbud. 

Venstre  stemte for en løsning 

innenfor Samkommunen. 

 

Venstre stemte også for et 

forslag fra H om en utredning 

om helse- og omsorgs-

tjenesten inn i Samkommunen 

 

Veg, bane, Trondheim – Steinkjer.  

Etablering av 

samarbeidsprosjekt. 

Forslag fra Venstre om at ved 

valg av traseer ble foretatt en 

grundig vurdering bl.a av hensynet til 

jordvern, arealbruk og klimautslipp.  Forslaget 

fikk bare 10 stemmer. 

 

Spørsmål til ordføreren fra Venstre om 

ubrukte midler til utviklings-/bolysttiltak. 

Spørsmålet ligger på Venstres 

hjemmeside. 

Utganspunktet var 2 mill som ble 

bevilget til boslysttiltak og ikke 

brukt, da spørsmålet ble skrevet 

midt i nov. 

 

01.12 Verdalingens nettutgave 
”Uenige om bolysttiltak”. Sammenfatning av 

oppslagene fra ordfører og Brita, på 

nettutgaven den 24. og 25. 

 

. Hjemmesiden:  www.verdal.venstre.no 

 

http://www.verdal.venstre.no/

